
demnitzacions han arri-
bat més ràpidament ja que
es va pactar una quantitat
fixa per dia. En línies gene-
rals, Endesa afirma que en
un 75% dels casos s’ha arri-
bat a un acord –aquí s’hi in-
clouen usuaris particulars
i empreses–. Que no vol dir
que tots ells ja hagin cobrat
la indemnització, tot i que
la majoria ja han rebut l’in-
grés.

Projectes de futur
L’Ajuntament de la Jon-
quera va aprovar ahir una
modificació de crèdit per
poder destinar 10.000 eu-
ros a la compra de material
per instal·lar un punt de
protecció civil al pavelló,

després de signar un acord
amb el Departament d’In-
terior, que n’hi posarà
20.000. Es tracta de tenir el
material necessari per
afrontar un episodi com el
de les nevades del març, en
què van quedar atrapades a
la Jonquera un gran nom-
bre de persones, que es van

haver d’allotjar al pavelló.
Es compraran mantes,
llanternes, estris de cuina i
grups electrògens, entre al-
tres coses. D’altra banda, la
Cambra de Comerç de Gi-
rona preveu fer un anàlisi
de la situació energètica de
les comarques gironines
amb motiu de l’Estudi Giro-
na 2010-2020. “Comença-
rem pel vessant energètic
perquè des de la nevada del
8 de març vam veure que
calia tenir les idees clares
sobre el que tenim a les co-
marques gironines, com ho
tenim, què s’hauria de fer i
les possibilitats futures
amb la construcció de la
MAT”, va assegurar Espa-
dalé. ■

— — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — —

La frase

Els alcaldes del Gironès es-
tan pendents de rebre els ge-
neradors que els van prome-
tre per poder fer front a una
situació com la que es va pro-
duir el 8 de març. Aquest va
ser un compromís que es va
comunicar als alcaldes en re-
unions a la Diputació i en el
consell d’alcaldes del Consell
Comarcal. Alguns dels alcal-
des manifesten un cert grau
de preocupació per aquest
retard, i més quan veuen que
en els darrers dies les tempe-
ratures han baixat considera-
blement. Pel que fa a les in-
demnitzacions pels perjudi-
cis que la nevada va causar a
empreses i particulars, ad-
meten que encara hi ha molts
afectats que no han cobrat.
En poblacions com ara Lla-
gostera, el percentatge
d’afectats pendents de rebre
la indemnització se situa en-
tre el 40% i el 50%. ■ J.N.

“Ja s’ha arribat a un
acord amb un 75%
dels afectats. En el cas
de les empreses el
procés és complex”
Endesa
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El Gironès vol
generadors
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igueres és una ciutat que té problemes amb els ac-
cessos. Primer van ser els de la nova presó, ara són
els de la nova estació del TAV i fa dècades el dèficit

d’un accés nord a l’autopista. En el darrer cas, és un pro-
blema històric que és responsabilitat no se sap ben bé de
qui; en els altres dos casos, l’alcalde de Figueres n’ha cul-
pat reiteradament el govern de la Generalitat. Els accessos
de la presó es van resoldre, sembla que a canvi que l’ajun-
tament figuerenc solucionés abans la manca de clavegue-
ram del nou centre penitenciari. D’aquí a vint-i-quatre dies
tindrem el TAV a Figueres, sense accessos. La qual cosa
que segons la Generalitat és responsabilitat de l’Ajunta-
ment. A mi no m’interessa gens qui ha de posar l’asfalt, ni
qui ha de pintar, ni qui deu calés a qui. L’únic que ens ha
d’amoïnar és el detall de no tenir entrebancs per anar a
buscar el TAV. Podrà ser? Ja no estarem en campanya.

F
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L’APUNT

Sense accessos

ngenis@elpunt.cat
Narcís Genís

■ La gent de Reagrupament.Cat de les comarques giro-
nines fan propaganda amb un cotxe amb megàfon pels
carrers dels diferents municipis per demanar el vot,
com aquell que anuncia un espectacle de circ. Denun-
cien que no surten a TV3.

■ Un pintor afiliat al Partit Popular ha folrat la seva mi-
crofurgoneta de feina amb cartells del PP, en què des-
taca la cara del candidat per la circumscripció de Giro-
na. Li’n diuen el PPmòbil.
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Ajuntament de Banyoles
Unitat de personal

EDICTE
Per resolució de l’Alcaldia núm. 2010.3271, de data 22 de novembre de 2010, s’han apro-
vat les bases reguladores que han de regir el procediment de selecció per a la contrac-
tació laboral temporal urgent d’un/a tècnic/a d’Orientació laboral pel programa d’Iti-
neraris personals d’inserció (Projecte Impuls-Treball), subvencionat pel Departament
de Treball de la Generalitat de Catalunya, Ordre TRE/2665/2010, de 30 de juliol.
Vist que l’edicte publicat el dimecres dia 24 en el Diari de Girona, el dijous dia 25 en el dia-
ri El Punt, el tauler d’anuncis i la pàgina web de l’Ajuntament, diu que la titulació exigida a
la convocatòria serà “Llicenciatura o diplomatura universitària en psicologia, psicopedago-
gia o pedagogia”, i atès que a les bases de selecció es requereix: “Estar en possessió de
llicenciatura o diplomatura universitària, preferentment en psicologia, psicopedagogia o
pedagogia”; es publica el nou edicte rectificat, que és el següent:
Objecte: Contractació laboral temporal d’una persona com a tècnic/a d’Orientació labo-
ral pel programa d’Itineraris personals d’inserció (Projecte Impuls-Treball), d’acord
amb el programa subvencionat pel Departament de Treball de la Generalitat de Catalunya,
Ordre TRE/2665/2010, de 30 de juliol.
Contracte: Contracte temporal per obra o servei determinat, d’acord amb el programa sub-
vencionat.
Dedicació: Jornada a temps complet de 37,5 hores setmanals.
Sistema de selecció: Concurs oposició.
Titulació exigida: Estar en possessió de llicenciatura o diplomatura universitària, preferent-
ment en psicologia, psicopedagogia o pedagogia.
Bases de la convocatòria: Es poden consultar a la pàgina web de l’Ajuntament
(http://www.banyoles.cat).
Presentació d’instàncies: Al registre general de l’Ajuntament del 26 de novembre al 2 de
desembre de 2010, ambdós inclosos.
Data de la prova: 13 de desembre de 2010, a les 10 hores, a l’ajuntament de Banyoles.
Banyoles, 25 de novembre de 2010. L’alcalde, Miquel Noguer i Planas
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Els efectes de les nevades

L’Associació de Comerç i
Serveis de Caldes de Mala-
vella s’ha atipat d’esperar
les indemnitzacions, vol
fer pública la seva indigna-
ció per com s’ha gestionat
tot plegat i estudia presen-
tar una denúncia judicial
contra Endesa. “Després
de les nevades, la Genera-
litat es va omplir la boca
dient que les elèctriques es

calcessin, però, a l’hora de
la veritat, res de res”, va
afirmar ahir el vicepresi-
dent de l’associació, Car-
les Castillo. El gremi man-
té que només ha cobrat la
part dels danys que co-
brien les assegurances pri-
vades, però d’Endesa no
se’n sap res.

L’associació també tro-
ba indignant que la Gene-
ralitat pactés amb l’elèc-
trica que els dos primers
dies sense llum “no comp-

ten”. “Qui collons són en
Montilla i la Generalitat
per dir que els dos primers
dies no compten?”, diu
Castillo, que calcula els
danys del seu hotel restau-
rant en aproximadament
6.000 euros, però el pèrit
assignat per la companyia
“fa dos mesos que em va
dir que en quinze dies tin-
dria notícies seves, i enca-
ra no en sé res”. El seu cas,
a més, és el de la majoria
d’associats, diu.

El president de l’asso-
ciació, Joan Carles Bohi-
gas, va perdre material per
valor de 6.000 euros, ex-
plica, però per Endesa el
deute no existeix perquè
el material es va fer malbé
en els dos primers dies
sense llum.

Bohigas sospita que En-
desa va pactar una quanti-
tat amb Mapfre per pagar
els afectats, i a partir
d’aquí “van regatejant”.
“Si et conformaves amb
una misèria et pagaven de
seguida, i amb la gent gran
regategen i els fan accep-
tar qualsevol cosa”, expli-
ca Bohigas. Per tot plegat,
l’associació creu que ha
d’actuar, i està estudiant
denunciar-ho al jutjat. ■

A Caldes estudien portar
Endesa als jutjats
Nuri Forns
CALDES DE MALAVELLA


